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Natuurbeschermingsnieuws

In plaats dit als een uitdaging te beschouwen, zodat onze kinds-kinde-

ren op hun fiets van het open polderlandschap kunnen genieten, wor-

den deze wensen als lastig ervaren. Bovendien brengt het geen geld op.

Het is veel eenvoudiger weer ergens een polder of verlaten buitenplaats
vol te bouwen.

Gelukkig worden/zijn zo langzamerhand in bestemmings- en streek-

plannen gebieden aangewezen, waar dit alles niet meer kan. Maar elke

keer weer wordt toch geprobeerd er nog een randje 'af te snoepen'. Een

voorbeeld hiervan is de door de gemeente Haarlem gewenste bouw van

een nieuw stadion in de Zuiderpolder. De plek is wel geen beschermd

natuurgebied en grenst aan veel bedrijvigheid en station Spaarnwoude

ligt 'om de hoek'... Dat de plek buiten de door de provincie vastgestelde

stedelijke contour ligt en grenst aan beschermde gebiedjes is lastig,
maar zeker overkoombaar voor de gemeente.

De lobby naar de provincie komt dus vast en zeker weer op gang om die

"stedelijke contour" te gaan verleggen en toestemming hiervoor te gaan

verlenen. Wij gaan dus ook op voorhand maar weer eens een brief aan

de provincie sturen en schrijven dat wij het met de plek van dit stadion

helemaal niet eens zijn!

Het is al weer een poosje geleden, dat ik de VWG-leden op de hoogte heb

gesteld van de zaken die onsop het gebied van natuurbescherming be-

zig houden. Dit wil niet zeggen, dat de ’leden’ van de Natuurbescher-

mingscommissie stil zitten. Er speelt genoeg en we moeten voortdurend

alert zijn.

Zoals bekend zal zijn, treden we naar buiten onder de vlag van de Stich-

ting Zuid-KennemerlandNatuurlijk (SZKN). We moeten nog vaak uitleg-

gen wat en wie die stichting nu eigenlijk is, maar er wordt zo langzamer-
hand wel rekening met de mening van deze stichting gehouden. En dat

is al heel wat! Trouwens, we hebben sinds kort een foldertje van de

SZKN. Dat zal zeker helpen bij het verkrijgen van meer naamsbekend-

heid! Het probleem is dat de natuur doorgaans slechts één van de

spelers is in het krachtenveld, waarin wordt bepaald hoe ons leefgebied
hier in West-Nederland er in de toekomst uit zal zien. ’Economische

ontwikkeling’ (werkgelegenheid en vooral ’geld verdienen’), woningbouw

en sport hebben vaak een meer doorslaggevende lobby in de discussie

over de ’noodzakelijke’ invulling van het ons nog resterende open land-

schap dan de wens van vele mensen om dat landschap nu verder maar

met rust te laten; om eerst maar eens te gaan kijken wat er nog te

herstructureren valt in bestaande woon- en industriegebieden; waar

mogelijkheden liggen voor ’dubbel-grondgebruik’...
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Diezelfde Provincie Noord-Holland is bezig met het ontwikkelen van een

plan voor de Kennemerzoom, het gebied tussen de stedelijke bebou-

wingen en de duinen. Een 'groene gebiedsuitwerking', wordt dit ge-

noemd.

Het project is onderverdeeld in 'deelonderwerpen', zoals landschap, na-

tuur, cultuurhistorie, waterhuishouding, ruimtelijke herinrichting van

stadsrandgebieden, recreatie, financiën, communicatie en participatie.

Voor al deze deelonderwerpen zijn projectgroepen in het leven geroepen.

Deze groepen bestaan in principe uit vertegenwoordigers van de

verschillende organisaties en ambtenaren van provincie en gemeenten.

Alle aanwezigen bij de startbijeenkomst mochten een keuze maken voor

één of meerdere werkgroepen. U kunt dus begrijpen, in welke groepen

particuliere organisaties vooral vertegenwoordigd zijn.
Naar mijn visie moet je oppassen voor onderwerp 'ruimtelijke ontwikke-

ling van stadsrandgebieden'. Het zou immers wel eens zo kunnen zijn

dat sportaccommodaties, en 'nieuwe' buitenplaatsen/landgoederen(met

mogelijkheden voorhet houden van paarden) een deel van de benodigde

financiën voor de totale plannenmakerij moeten opleveren. En de aan-

pak van het project heeft het in zich dat dit ongemerkt kan gebeuren.

Immers, zoals ik hiervoor reeds meldde, heeft de Provincie voor alle

deelonderwerpenaparte projectgroepen geïnstalleerd, waarin in principe
de participerende organisaties en ambtenaren van provincie, gemeenten

en waterschappen zitten ('onze' verenigingen zijn vertegenwoordigd in de

projectgroepen 'natuur', landschap en cultuurhistorie' en 'waterhuis-

houding'). Daar er echter ook werkgroepen zijn waar wij niet bij zijn, alle

werkgroepen apart bij elkaar komen en de ambtenaren uit de werkgroe-

pen ook nog eensapart vergaderen, heeft het hele project alles in zich

om er met 'een kater' uit te komen: iedereen gehoord hebbende beslui-

ten wij....???
Om dit een klein beetje te ondervangen heeft de Milieuorganisatie

Noord-Holland een aparte projectgrpep in het leven geroepen, de werk-

groep 'Kennemergeest'. Hierin zijn niet-ambtenarenuit alle projectgroe-

pen vertegenwoordigd, waardoor een uitwisseling zou kunnen ontstaan

over wat in de verschillende groepen gebeurt. Of dit werkelijk zo gaat

werken, daarover heb ik zo mijn twijfels. De ambtelijke provinciale trein

dendert echter voort en is voor vrijwilligers eigenlijk niet bij te houden.

We zullen zien wat eruit komt.

Ik ben er bang voor dat het resultaat zal zijn: "Iedereen gehoord heb-

bende" beslissen we dat de Kennemerzoom wordt ingevuld op een ma-

nier die geld oplevert. Dus met 'nieuwe buitenplaatsen/landgoederen'(is

veel vraag naar, dus levert veel geld op) met een enkel wandel- en fiets-

pad (voor de subsidie) er tussendoor. En de natuurlijke en

cultuurwaarden van het gebied trekken aan het kortste eind. Ik hoop

dat deze voorspelling niet uitkomt!

Diet Hannessen


